
Den 14. 4.2020 kl. 17.00-18.00 et virtuelt møde. I får nærmere besked med et link. 

Vi finder det vigtigt, at vi ”mødes” hurtigt efter påskeferien særligt i forhold til en genåbningsplan 

af skolen.  

Punkter til dagsorden: 

• Status på nedlukningsperioden og plan for genåbningen. 

• Skolebestyrelsesvalg 

• Bring your own device 

• EVT. 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 14. april 

 

Ad 1 - Status på nedlukningsperioden og plan for genåbningen. 

Anne fremlagde ledelsens oplevelse af nedlukningsperioden.  

Medarbejderne har virkeligt løftet et godt stykke arbejde. Vi er som ledelse meget tilfreds med personalets 

indsats. Vi har haft tæt kontakt med dem og haft ugentlige teammøder. 

Der vil blive tilbudt nødundervisning på skolen for de elever vi vurderer, der kan have behov for dette 

Det har også fungeret godt på Hovmestervej. Vi har haft nogle inde til nødundervisning og lærerne har haft 

tæt kontakt med familierne og børnene. 

Forældrene har oplevet at det har været rigtig godt. Der er taget højde for de forskellige niveauer. 

På mellemtrinnet er oplevelsen at det har fungeret rigtig godt. 

Udskolingen har også oplevet det positivt. Der var ønske fra forældrene om også at sætte fokus på trivslen. 

Eleverne har fundet en god måde. Synes det har været hårdt men har fundet veje sammen. 

Lærergruppen har oplevet positiv og god kontakt til familierne. Det har været en stejl læringskurve, men vi 

er kommet godt på vej og har oplevet god opbakning fra forældrene. 

 

Genåbning:  

Der har i dag været briefing af lærerne ift. de arbejdsopgaver, de skal løftes ifbm. Genåbningen. 

Pressen kommer i morgen til første dag i genåbningen. Der er i dag sendt plan ud fra lærerne til forældrene. 

Fokus har været på at få overholdt alle de retningslinjer vi har fået. Børnene og de voksne følger samme 

børnegruppe. Skolen er fra 8-16 inkl. Udeområderne er fordelt på årgangene. 

På Hovmestervej er der begrænset udeareal, men bedre plads inde. Der er lavet et rul, hvor alle er ude tre 

gange om dagen. 

Vi har et rigtig godt samarbejde både med frit og klub. 



Ift. 1. maj børn er der ikke afklaring. Vi har lokalekapacitet til at kunne tage imod dem. 

 

Ad 2 -  Skolebestyrelsesvalg: 

Der er ikke truffet nogen beslutninger ift. valg fra hverken direktion eller politisk side. Vi afventer. 

 

Ad 3 -  BYOD  

Ledelsen fremlagde en strategi for BYOD fra 6.-9. klasse med virkning fra august 2020. Bestyrelsen 

godkendte det oplæg ledelsen fremlagde. 

 

Ad 4 – Evt. 

Byggeri: Der er ikke noget nyt. Projektet skal i udbud igen. 

 

 

 

 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde d. 22. april 2020 

 

Tilstede: Anne, Daniel, Ragna, Birgitte, Anders, Trine, Per, Pernille, Pernille (medarbejderrep), Mette 

(medarbederrep) 

Fraværende: Stine, Lea 

 

Referat: 

 

Pkt 1: opfølgning på elevtal 

Helene fremlagde elevtallet både indsivning og udsivning. Vi har indskrevet flere børn i år en vi har mistet. 

42 indskrevet og 35 udmeldt 

Vi mister en del børn til andre distrikter og ikke så mange indenfor eget distrikt 

Vi har 579 børn indskrevet i alt og 48 til kommende 0. klasse 

 

Pkt 2: principper og indsatsområder 



Mobilpolitik er stadig under udarbejdelse. Helene er tovholder og Pernille er med i arbejdsgruppen. Der 

vurderes ikke pt at være brug for en ekstra voksenrepræsentant 

Princip for undervisning:  

Rikke har udsendt til arbejdsgruppen. Mellemtrinnet har været i gang med at afprøve principperne i en 

projektuge. 

Der var en opfordring til at vi stadig huskede princippernes implementering. Pernille (PLB) vil tage det med 

tilbage til lærerne og høre hvordan vi i denne tid også kan huske at skele til dem. 

Det er vigtigt at vi bliver nysgerrige på, når vi kommer tilbage, hvilke konkret og forandringsmæssige 

erfaringer vi har gjort og hvordan kan vi arbejde videre med dette.  

Ledelsen sender principperne ud igen og vi er nysgerrige på de erfaringer vi har gjort os. 

Per og Anne følger op på mellemtrinsprojektet – se bilag til referatet. 

Lea, Per og Rikke (konsulent)skal kontakte 4.klassesteamet og finde en løsning på, hvordan og hvornår de 

kan give en tilbagemelding til eleverne. 

Anne og Mads er tovholdere på forældremøde overgang fra 3. til 4.årgang. Hvad kan lade sig gøre i denne 

tid? 

Desuden skal vi have samlet op på arbejdsprocessen i slutningen af året, både i forhold til en evaluering i 

arbejdsgruppen samt en tilbagemelding til forældrene. 

 

 

Pkt 3: Status på fagfordeling på almen og N og H 

N og H: Der arbejdes med fagfordelingen og det kommer op at hænge på mandag. Der har været samtale 

med alle lærerne. Der skal slås stillinger op 

På almen skal vi have slået en stilling op. Vi er ved at danne os overblik og der har været samtaler med alle 

lærerne i almen. Lærergruppen skal nu kigge på de fag der mangler at blive besat.  

Pernille, Birgitte og Anders vil gerne deltage i rekrutteringsprocessen og ansættelsessamtalerne. 

Ansættelsessamtalerne afholdes den sidste uge i maj. 

Ift. ansættelsessamtalerne på Hovmestervej spørger ledelsen Louise og om der er andre kontaktforældre, 

der kan have lyst til at sidde med 

 

Pkt 4: tilbagemelding fra markedsudvalget og besked til forældre 

Markedsudvalget foreslår et velkommen tilbagearrangement i start september på to matrikler, men har 

ikke nået at drøfte det nærmere. De kommer med et udspil, når de har fået drøftet det. 

Forældrene skal informeres og Pernille går tilbage til markedsudvalget ift. at få formuleret information til 

forældrene 

 



Pkt 5: overgangsmøder fra indskoling/mellemtrin og mellemtrin/udskoling 

Der arbejdes på hvordan vi skal formidle dette – om vi skal lave video eller andet. 

 

Pkt 6: Byggesagen 

Legepladsen bag Elverhøj kan eventuelt gøres klar. Dette kommer der en afklaring på. Tidsplanen ved vi 

først til august. Der skal nye entreprenører og aftaler ind. 

Der har været ild i den ene pavillon. Det er ved at blive udbedret. 

 

Evt. 

Elevrådet: Det er svært med fjernundervisning. Det er anderledes når man er hjemme. Det er svært at 

holde motivationen. 

Peter må gerne indkalde elevrådet til et møde på TEAMS 

 

Børn der skal starte 1. maj. Vi må begynde dette fra 11. maj. Der er sendt breve ud til dem der skal starte. 

Vi har plads og vi mår gøre det fra 11. maj. Anne og Michael er i gang med at planlægge hvordan de skal 

starte. 

 

Status på genåbning: Det er meget forskelligt hvordan dagen er inddelt fra årgang til årgang. 

Der var ønske om at vi får lavet en opdateret mailliste.  

 

Pkt. til næste møde: 

Status på genåbning 

 

 


